
Izvješće predsjednika Upravnog odbora o dosadašnjem radu 

 

Ovo izvješće datira od dana održavanja Redovne skupštine 18. prosinca 2016. do danas. Od 
skupštinara smo tada dobili zadatke koji su uvršteni u Program rada. 

 

PROGRAM RADA ZA 2017. GODINU: 

1. Uključiti u natjecanja novoosnovane sportske sekcije 
2. U tijeku 2017. godine ishodovati uporabnu dozvolu za sportsku luku 
3. Sklopiti ugovore o dugoročnom korištenju veza s članovima udruge koji su 

sudjelovali u financiranju izgradnje veza u sportskoj luci 
4. Ugraditi videonadzor u sportskoj luci 

Ad1. Napokon smo ove godine, nakon toliko vremena, uspjeli osnovati i sportske sekcije te 
nastupati na Županijskom prvenstvu. Svi  postignuti sportski rezultati mogu se pogledati na 
web stranici naše udruge. 

Ad2. Dana 28. rujna 2017. zakazan je tehnički pregled, što je preduvjet  za dobivanje 
uporabne dozvole za sportsku luku. Nadamo se da će sve proteći u redu. 

Ad3. Ugovori o dugoročnom korištenju veza s članovima udruge koji su sudjelovali u 
samofinanciranju izgradnje veza moći će se sklopiti nakon dobivanja spomenute uporabne 
dozvole. 

Ad4. Za postavljanje videonadzora nad čitavom sportskom lukom potpisan je ugovor s 
tvrtkom Fittich d.o.o. za tehničku zaštitu iz Pule za što smo u rujnu 2017. avansno uplatili 50 
posto potrebnog novca. Prema planu, kompletan sustav videonadzora trebao bi biti 
postavljen do kraja listopada. U tom slučaju svi korisnici veza moći će putem interneta 
pogledati svoju brodicu u sportskoj luci. 

Dakle, sa zadovoljstvo mogu reći da je ovaj sastav Upravnog odbora kojim sam 
predsjedavao u potpunosti ispunio sve zadatke koji su nam postavljeni na zadnjoj Redovnoj 
skupštini. 
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